



بيان صحفي
Press Release

Date: Monday, 12 June 2017

التاريخ: الإثنين، 12 يونيو 2017

The Board of Directors of the Central Bank of the UAE held its 4th meeting for 2017 at 11:00am on Sunday, 11 Jun 2017, at the Central Bank – Abu Dhabi, under the chairmanship of H.E. Khalifa Mohammed Al Kindi, Chairman of the Board. The meeting was attended by H.E. Khalid Juma Al Majid, Deputy Chairman, H.E. Mubarak Rashed Al Mansoori, the Governor, and Board members; Their Excellencies Younis Haji Al Khoori, Khalid Mohammad Salem Al Balama, Khalid Ahmad Al Tayer, Hamad Mubarak Buamim, as well as by Their Excellencies Mohamad Ali Bin Zayed Al Falasi, Deputy Governor, Saif Hadeef Al Shamsi, Assistant Governor and a group of senior Central Bank staff.

The Board approved the system suggested by **MRMD** (Monetary & Reserve Management Dept.) for fixing **EIBOR** (Emirates Inter-Bank Offered Rate) after introducing some amendments there to. The Board instructed to take necessary steps for implementation.

عقد مجلس إدارة المصرف المركزي اجتماعه الرابع لسنة 2017 في تمام الساعة الحادية عشرة من صباح يوم الأحد الموافق 11 يونيو 2017 في مقر المصرف المركزي - أبوظبي، برئاسة معالي خليفة محمد الكندي، رئيس مجلس الإدارة، وحضور معالي خالد جمعة الماجد، نائب رئيس مجلس الإدارة ومعالي مبارك راشد المنصوري، المحافظ، وأصحاب السعادة أعضاء مجلس الإدارة: يونس حاجي الخوري، خالد محمد سالم بالعمى، خالد أحمد الطاير، حمد مبارك بوعميم، وحضور كل من سعادة محمد علي بن زايد الفلاسي، نائب المحافظ، سيف هادف الشامسي مساعد المحافظ ومجموعة من كبار موظفي المصرف المركزي.

حيث وافق المجلس على النظام المقترح من دائرة العمليات النقدية وإدارة الاحتياطيات بشأن تحديد سعر الفائدة للإقراض ما بين البنوك في الإمارات (EIBOR)، بعد إدخال بعض التعديلات عليه، ووجه المجلس باتخاذ الخطوات اللازمة للتطبيق.

The Board also approved the systems relating to operational, accounting, and reputational risks, proposed by Risk Management & Compliance Department, as part of the implementation of Central Bank's Institutional Governance Initiative. The Board instructed that some amendments be introduced to render the regulation consistent with the Central Bank operational plan and take necessary steps for implementation.

The Board also reviewed applications submitted by banks & other financial institutions operating in the UAE. The Board approved the applications that fulfilled the conditions as per applicable law and regulations for each individual activity.

The board also reviewed and approved the new proposed Central Bank Financial & Accounting System.

The Board completed the discussion of the remaining topics listed on its agenda, as well as other topics, and took appropriate decisions in this regard.

كما وافق المجلس على الأنظمة المتعلقة بالمخاطر التشغيلية والمحاسبية ومخاطر السمعة التي اقترحتها إدارة المخاطر والانضباط في إطار تنفيذ مبادرة الحوكمة المؤسسية للمصرف المركزي. ووجه المجلس بإجراء بعض التعديلات لتتناسب مع الخطة التشغيلية للمصرف المركزي واتخاذ الخطوات اللازمة للتنفيذ.

واستعرض المجلس الطلبات المقدمة من البنوك والمؤسسات المالية الأخرى العاملة في الدولة، حيث وافق المجلس على الطلبات المستكملة للشروط حسب القانون والأنظمة المعمول بها والخاصة بكل نشاط على حدة.

كما اطلع المجلس على النظام المالي والمحاسبي الجديد المقترح للمصرف المركزي واعتمده.

واستكمل المجلس مناقشة باقي الموضوعات المدرجة على جدول أعماله والموضوعات الأخرى المستجدة واتخذ القرارات المناسبة بشأنها.